

“ 超乎
想像的冒險
令您欲罷不能 ”
Expect the Unexpected



01

非凡娛樂

Unparalleled Entertainment

海洋光譜號為您帶來充滿驚喜的全新升級娛樂體驗！跳入南極球極限彈床，帶上VR設備，置身於一場穿越地心的海上歷險，還有繽紛可愛的糖果大戰，或是穿越光年到達未來，探索充滿想像力的全新世界。

Feel your adrenaline levels rise in the Sky PadSM, a virtual reality, bungee trampoline experience located on the aft of the ship. Guests strap in and put on their VR headset to transport to another time and planet.

南極球VR笨豬彈床體驗
Sky PadSM VR Bungee Trampoline Experience

海洋光譜號為亞洲市場傾力建造的曠世巨作——絲綢之路，融入了多國文化、色彩、音樂和歌舞，融合270度景觀廳數碼技術，為您帶來前所未有的視覺震撼。此外，超級英雄光譜奇俠會橫空降臨，展示無限神威！還有糅合超現代編舞、聲樂表演和尖端燈光視覺效果的大型感觀派對——魅舞今昔，讓每位旅客極盡視聽之娛。

在明星時刻盡享歡唱樂趣！設專屬音樂聚會空間，專業的音效和豐富歌庫，更配備各式套餐選擇，讓您與親友一邊品嚐美酒佳餚，一邊體驗明星獻唱的滋味。

在海上多功能運動場，更多充滿驚喜的活動在等著您！加入海上碰碰車，在一次次碰撞中擦出歡樂的火花；或是全副武裝，以劍擊和射箭，考考準繩眼界，技分高下！

From beautiful showgirls, superheroes and colorful Bollywood dancers to awe-inspiring robotic video presentations, there is literally something for everyone on this incredible entertainment mega-machine!

Star Moment provides guests the opportunity to be the star as they sing and perform in front of others, either on a main stage or in a private room. For guests who reserve a private room, they will be able to select from multiple packages of food and beverages available.

Seaplex is the largest indoor active space at sea. This distinctive enclosed sporting and entertainment venue amplifies the best offerings of Royal Caribbean's existing Sports Zone and introduces thrilling new features.



魅舞今昔
Showgirls!



絲綢之路
Silk Road



光譜奇俠
The Effectors



海上碰碰車
Bumper Car at Sea



劍擊
Fencing



甲板跳傘
RipCord® by iFLY®



攀石牆
Rock Climbing Wall

和家人或友好一起挑戰刺激的攀石牆！若嫌坐在遊輪上乘風破浪還不足夠，海洋光譜號的甲板上，特設12米長模擬衝浪器，讓您親歷甲板衝浪的無限樂趣。您還可在健康會所全面放鬆身心和享受美容體驗。

Challenge the exciting **Rock Climbing Wall** with family and friends! Or try out Royal's unique **FlowRider** surf simulator; after that enjoy a spa and beauty treatment package at the **Body and Mind** wellness center.

視覺巨獻 SHOWS	特色娛樂 ADVENTURES	經典娛樂 ENTERTAINMENTS	活力運動 SPORTS	健康會所 WELLNESS
絲綢之路 The Silk Road	南極球* Sky Pad SM	北極星* North Star [®]	籃球場 Basketball Court	SPA* Vitality Spa
光譜奇俠 The Effectors	鐳射對決* Laser Tag	兒童電子遊戲室* Arcade	乒乓球 Ping Pong	健身中心 Fitness Center
魅舞今昔 Showgirl!	探秘270 Expedition TWO70	海上歷奇青少年中心 Adventure Ocean	劍擊 Fencing	日本體檢中心* J-Clinic
	明星時刻 Star Moment	星空影院 Outdoor Movie	射箭 Archery	
	海上碰碰車* Bumper Car	嬉水灘 Splashaway Bay	甲板衝浪 FlowRider [®]	
	特色藝術品 Arts Display		甲板跳傘* RipCord [®] by iFLY [®]	
			攀石牆 Rock Wall	

* 額外收費 Extra cost may apply



甲板衝浪
FlowRider[®]



健康會所
Body and Mind